
Protokół Nr 7/19 

z posiedzenia Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego i Spraw Społecznych
przy Radzie Gminy Jasionówka
w dniu 29. października 2019 r.

Miejsce obrad: Gminny Ośrodek Kultury, Sportu i Turystyki w Jasionówce.
Obrady rozpoczęto o godzinie 9:00, zakończono o godzinie 10:30.
Przewodniczył Wojciech Skobodziński - Przewodniczący Komisji.
Protokołował Sekretarz Komisji.
Na ogólny stan  15  członków w obradach uczestniczyło  12  członków (nieobecni:  M.  Bieniasz,
K. Paszko  i  J.  Pietraszkiewicz),  co  stanowi  kworum  przy  którym  Komisja  może  obradować
i podejmować prawomocne decyzje - lista obecności jest załącznikiem, do oryginału protokołu.

Ad.  1.  Przewodniczący  obrad  W.  Skobodziński  powitał  wszystkie  osoby  biorące  udział
w posiedzeniu i zaproponował następujący porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Analiza  informacji  o  stanie  realizacji  zadań  oświatowych  Gminy  Jasionówka  w  roku

szkolnym 2018/2019.
4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.
5. Zaopiniowanie  uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia zasad

ustalania, poboru, terminu płatności i wysokości jej stawek.
6. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu.
7. Opiniowanie  zmian w budżecie Gminy  Jasionówka na rok 2019.
8. Opiniowanie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030.
9. Wolne wnioski, informacje.
10. Zakończenie posiedzenia.

Sekretarz Gminy zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad jako pkt. 9. Zaopiniowanie
wniosku Wójta w sprawie sprzedaży nieruchomości - część działki w Łękobudach.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne zmianę porządku obrad.
Komisja jednogłośnie wprowadziła do porządku obrad jako. pkt. 9. Zaopiniowanie wniosku Wójta
w sprawie sprzedaży nieruchomości - część działki w Łękobudach.

Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne uzupełniony porządek obrad.
Komisja jednogłośnie (za- 12,  przeciw-0, głosów wstrzymujących się – 0) przyjęła następujący
porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3.  Analiza informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Jasionówka w roku szkolnym
2018/2019.
4. Zaopiniowanie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji.
5.  Zaopiniowanie  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  opłaty  targowej  oraz  określenia  zasad
ustalania, poboru, terminu płatności i wysokości jej stawek.
6. Zaopiniowanie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu.
7. Opiniowanie  zmian w budżecie Gminy  Jasionówka na rok 2019
8. Opiniowanie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2030.
9.  Zaopiniowanie  wniosku  Wójta  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  -  część  działki
w Łękobudach.
10. Wolne wnioski, informacje. 
11. Zakończenie posiedzenia.



Ad. 2. Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne protokół z poprzedniego posiedzenia .
Komisja  jednogłośnie  (za-  12,  przeciw-  0,  głosów  wstrzymujących  się  -  0)  przyjęła  protokół
z poprzedniego posiedzenia w napisanym brzmieniu.

Ad. 3.  Przewodniczący obrad – obecnie  Komisja  dokona analizy informacji  o  realizacji  zadań
oświatowych w roku szkolnym 2018/2019.
Komisja zapoznała się  z  informacją   o stanie  realizacji  zadań oświatowych Gminy Jasionówka
w roku szkolnym 2018/2019- informacja w załączeniu do oryginału protokołu

Ad. 4. Przewodniczący obrad – przystępujemy do zaopiniowania uchwały w sprawie petycji.
Sekretarz  Gminy objaśnił  szczegółowo co  rada  może  w tej  sprawie  i  zasady na  jakich  działa.
Stwierdził, że nie ma sensu tworzyć nowych dokumentów i zajmowania się tym tematem. Decyzja
Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji  jest  negatywna  i  Komisja  pozytywnie  zaopiniowała
zaproponowany projekt uchwały - projekt uchwały w załączeniu do oryginału protokołu. 
Dyskusji w tym temacie nie było.
Przewodniczący obrad  poddał pod głosowanie pozytywną opinię projektu uchwały zaakceptowaną
przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.
Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji –
opinia Nr 48/19 jest załącznikiem do oryginału protokołu.

Ad.  5.  Przewodniczący  obrad  -  przystępujemy do  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie
wprowadzenia  opłaty  targowej  oraz  określenia  zasad  ustalania,  poboru,  terminu  płatności
i wysokości jej stawek -  projekt uchwały jest załącznikiem do oryginału protokołu.
Dyskusji w tym temacie nie było.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne pozytywną opinię do projektu uchwały.
W głosowaniu  udział  wzięło  12  radnych.  Komisja  jednogłośnie  (za  -  12,  przeciw -  0,  głosów
wstrzymujących się - 0) zaopiniowała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej
oraz określenia zasad ustalania, poboru, terminu płatności i wysokości jej stawek  - opinia nr 49/19
jest załącznikiem do oryginału protokołu

Ad.  6.  Przewodniczący  obrad-  przystępujemy  do  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie
zaciągnięcia kredytu - projekt uchwały jest załącznikiem do oryginału protokołu.
Wójt Gminy wyjaśnił, że chodzi o środki na odkupienie przystanku za taką samą kwotę za jaką
został sprzedany i to jest ok. 35 000 zł.
Szykują się nam duże inwestycje i  bez kredytu nie da się tego wykonać, tj.  termomodernizacja
szkoły i  budowa stacji  uzdatniania wody w Słomiance,  a także droga zaczęta  w Czarnymstoku
i droga  Krasne  Małe  oraz  Klub  seniora  w  Słomiance.  Chcemy  również  wydłużyć  spłatę  tego
kredytu na 10 lat.
Dyskusji w tym temacie nie było.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne pozytywną opinię do projektu uchwały.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Komisja większością głosów (za - 11, przeciw - 0, głosów
wstrzymujących się - 1) zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu - opinia nr
50/19 w jest załącznikiem do oryginału protokołu.

Ad.  7.  Przewodniczący  obrad  -  przystępujemy do  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie Gminy Jasionówka na rok 2019
Skarbnik gminy przedstawiła  zaproponowane w projekcie uchwały zmiany w budżecie-  projekt
uchwały jest załącznikiem do oryginału protokołu
Dyskusji w tym temacie nie było.
Przewodniczący obrad poddał pod głosowanie jawne pozytywną opinię do projektu uchwały.



W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Komisja większością głosów (za - 11, przeciw - 0, głosów
wstrzymujących  się  -  1)  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian  w  budżecie  Gminy
Jasionówka na rok 2019- opinia nr 51/19 jest załącznikiem do oryginału protokołu.

Ad.  8.  Przewodniczący  obrad  -  przystępujemy do  zaopiniowania  projektu  uchwały  w  sprawie
zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jasionówka na lata 2019-2030.
Pani Skarbnik przedstawiła zaproponowane w projekcie uchwały zmiany WPF – projekt uchwały
jest załącznikiem do oryginału protokołu.
Dyskusji w tym temacie nie było.
Przewodniczący obrad – poddał pod głosowanie jawne pozytywną opinię do projektu uchwały.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Komisja większością głosów (za - 11, przeciw - 0, głosów
wstrzymujących się - 1) zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Jasionówka na lata 2019-2030 - opinia nr 52/19 jest załącznikiem do oryginału
Protokołu.

Ad.  9.  Przewodniczący  obrad  -  przystępujemy  do  zaopiniowania  wniosku  Wójta  w  sprawie
sprzedaży  nieruchomości  -  część  działki  w  Łękobudach  dla  pana  M.P.  Inspektor  UG  pan
J. Młodzianowski przedstawił sprawę i wyjaśnił całą sytuację.
Radny G. Klubowicz zaznaczył, że według niego sprzedaż jest złym rozwiązaniem, gdyż ludzie
korzystają z tej drogi jadąc do lasu.
Przewodniczący  obrad  poddał  pod  głosowanie  jawne  pozytywną  opinię  wniosku  w  sprawie
sprzedaży części działki położonej w Łękobudach.
W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. Komisja większością głosów (przeciw sprzedaży - 11, za -
1, głosów  wstrzymujących się - 1) negatywnie zaopiniowała wniosek Wójta w sprawie sprzedaży
części działki położonej w Łękobudach - opinia nr 53/19 jest załącznikiem do oryginału protokołu.

Ad. 10. Przewodniczący W. Skobodziński – przystępujemy do punktu: Wolne wnioski, informacje.
Proszę o zabieranie głosu.
Wójt Gminy poruszył sprawę autobusów, tj. kurs do Białegostoku przez Kujbiedy, Dobrzyniówkę.
Nie ma tu problemu z autobusem ale chodzi o kierowcę. Trwają rozmowy na ten temat i jeśli się
uda, to kurs autobusu tą trasą rozpocząłby się od stycznia.
Wczoraj z panem Przewodniczącym Lewickim i panem Radnym Zabielskim byliśmy na spotkaniu
w Firmie BIOM. Teraz konieczne jest ogłoszenie przetargu na odbiór odpadów. Mam nadzieje, że
cena odpadów nie wzrośnie. Od 1 styczna wszystkie śmieci muszą być segregowane i będzie to
kontrolowane. Nie jest to nasz wymysł tylko Unii Europejskiej. 
Radna E. Bartnik poprosiła o spowodowanie aby słyszalność transmisji  sesji  Rady Gminy była
lepsza.

Ad. 11. Wobec wyczerpania porządku obrad o godzinie 10:30 Przewodniczący Komisji zakończył
posiedzenie dziękując wszystkim za udział.

Na tym protokół zakończono

Przewodniczący Komisji

Wojciech Skobodziński


